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Ombudsmøte 2017 
 
STED: Sarpsborg skytterlags klubbhus 
TID: Tirsdag 4. desember 2018 kl. 18:30 
 
Tilstede fra styret: 

Sten Morgan Stang, Øyvind Ødegård, Tom Sigurd Akre, Oddvar Andersen, Line 
Paulsen og Lars Erik Holstad Lilleng. 

 
Gjester:  
  
Ombudsmenn: 
 
Aremark:  
 
Buer / Kornsjø:  
 
Borge:  
 
Degernes:  
 
Eidsberg:  
 
Fredrikstad:  
 
Halden:  
  
Ise:  
 
Rakkestad:  
 
Rygge:  
 
Rødenes:  
 
Råde:  
 
Sarpsborg:  
  
 
Skjeberg:  
  
 
Torsnes:  
 
Øymark:  
 
xx ombudsmenn, xx stemmeberettiget. 
xx skytterlag var representert. 
 



ØSTFOLD SKYTTERSAMLAG 

Side 2 av 5 

 
 
1. Konstituering 
 Oddvar Andersen refererte innkallingen. 
  
 Saksliste ble referert. 
 
 Møteleder: ?? ble valgt til dirigent. 
 ?? og ??? ble valgt til å underskrive protokollen. 
 
2. Årsberetninger 
 

a) Styrets beretning 
b) Ungdomsutvalgets beretning 

  
 Forslag til vedtak:  
 Ombudsmøte vedtar de fremlagte årsberetningene for 2018. 
  
3. Regnskap 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte regnskap vedtas som Østfold Skyttersamlag’s regnskap for 2018. 

 
4. Budsjettforslag for 2019. 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte budsjettforslag vedtas som Østfold Skyttersamlag’s og styrets 
retningslinjer for 2019. 

 
5. Informasjon. 
 

a) Informasjonsstrategi 
- Vedtatt informasjon 

b) Aktivitet 
Terminliste 

 
6.  Innkommende forslag. 

 
a) Forslag fra Råde om endring av statutter for samlagsstevner. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

a) Forslag fra Råde skytterlag om endring av medaljefordeling. 
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Råde skytterlag fremmet følgende forslag til ombudsmøtet for Østfold 
Forslaget tas inn i sin helhet i dette dokumentet: 
 
  
"Råde ønsker å fremme følgende forslag til ombudsmøte i Østfold, 2018. 
 
Ang premiering (medaljer og stjerner) for seniorer på samlagsstevner. 
 
Bakgrunnen for forslaget er at vi synes ordningen med medaljer og stjerner på 
samlagsstevne kanskje er noe udatert. Ofte må man veldig langt ned på listene for å få 
delt ut siste medalje, og hvor mye prestisje har da disse medaljene og stjernene? 
 
Går man gjennom statuttene for felt, bane og 15m, så er det faktisk forskjellig 
premiering for alle stevnene: 
- Felt: I kl 3-5 utdeles tilsammen 1 gylt og 2 sølv medaljer.  
- Bane: I kl 3-5 utdeles totalt 1 gylt og 2 sølv medaljer. Skyttere som står til sølv 
medalje, men som har fått sølv medalje tidligere får stjerne. Samlagsmesteren får gylt 
medalje. 
- 15m: Det deles ut klassemedaljer i kl 1-5. I klasse 3-5 kåres samlagsmesteren som 
får gylt medalje. 
 
Vi synes det bør være samme type premiering for alle tre stevnene, evt tilpasset hva 
som er mesterskapsklasser (for felten er jo denne nå utvidet med kl 2-5 + EJ + V55). 
Vi forslår at man går over til klassemedaljer for alle klasser + gylt til mesteren.  
Alternativt bør det tildeles 1 gylt og 2 sølv til de tre beste i Mesterskapet (felt: kl 2-5 + 
EJ + V55, Bane og 15m: kl 3-5), og 1 sølv i øvrige klasser. 
 
Nytt forslag til premiering: 
 
1. Det deles ut sølv klassemedaljer i samtlige senior og veteran klasser. 

Samlagsmesteren (felt: kl 2-5 + EJ + V55, Bane og 15m: kl 3-5) får gylt medalje.  
 I ungdomsklassene deles ut medaljer i henhold til Skytterboka." 
 

Styrets drøftelse: 
Ad. 1: 
Styret tolker dette slik at det er et forslag for lik medaljefordeling på 
samlagsstevner felt, bane og 15 meter. 
 
Bane: Dette med klassemedaljer på samlagsstevne bane, felt og  15 M. betyr at vi 
mister muligheten til å kåre nr. 1, 2 og 3 i mesterskapet. Dette synes å være svært 
uheldig med hensyn til rangering og rekkefølge i mesterskapet. Tar vi bort stjerner 
fra banestevne mister vi også en viktig spore til innsats for de skyttere som ser 
denne rankingen som verdifull. Klasse 2 og V55 har eget mesterskap så de kan vi 
se bort fra i denne sammenheng. 
 
 
 
Felt: Om vi ser på mesterskapet i felt vil vi se samme struktur der. Vi mister 
muligheten til å kåre nr. 1, 2 og 3. i mesterskapet. Når det gjelder kl. 2 og V55 har 
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disse egne mesterskap i sin klasse men de kan også kvalifisere seg til mesterskap 
om den gylte medaljen i kl. 2-5/V55/EJ. 
 
15 meter: Vi har pr. i dag klassemedaljer på 15 meter. Her har vi ikke rangert etter 
nr. 1, 2 og 3 i mesterskapet. Dette fordi vi har skutt kun 25 skudd i 
innendørsprogrammet. Dvs. vi har ikke skutt mesterskaps program med omgang til 
slutt. Dette skal vi gjøre fra nå av og vi vil få en mer struktur på mesterskapet også 
her. 
 

Konklusjon: 
Når det gjelder medaljefordeling på bane og felt vil styret beholde det slik det er 
pr. i dag. Når det gjelder 15 meter vil styret fremme forslag om samme 
medaljefordeling som for bane men uten stjerner. 
 
I forbindelse med forslag om endring av medaljefordeling på samlagsstevner 
finner styret det formålstjenlig og foreslå endringer i statuttene for samlagsstevne 
både for bane, felt og 15 meter. 
 

Begrunnelse:  
Når 15 meter landsdelskretsstevner blir offisielle fra 2019 med 
mesterskapsprogram og 35 skudd med medaljefordeling som i banemesterskapet 
vil det være på sin plass og innføre dette også i Samlaget. Dette skaper en likhet i 
stevnestruktur og mesterskap fra LS og nedover. 
 
For å få en likhet i samlagsstevner vil vi foreslå og ta bort klassemedaljer slik at vi 
også her kan kåre nr. 1, 2 og 3 i mesterskapet. Vi tenker også at lagskyting er med 
på å heve standarden og interessen for stevnet. Dette vil etter styrets mening skape 
en likhet i alle tre disipliner / stevner. 

 
Samlagsstevner på 15 m., bane og felt skal gjennomføres som mesterskap med 
omgang til slutt.  
Den vesentligste endring er på 15 meter og at vi innfører lagskyting og at vi tar 
bort klassemedaljer og innfører standard premier til alle klasser på 15 meter.. 

 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta fremlagte statutter som gjeldende for Østfold 
Skyttersamlag fra 2019. 
 
Vedtak: 
 
 
 
 
 
 

 
7. Valg. 
 Se egen liste. Denne blir presentert på ombudsmøtet. 
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 Styret ber ombudsmøtet om fullmakt til å anta leder som kasserer. 
  
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
 Ombudsmøtet gir styret fullmakt til å anta leder som kasserer. 
 
 
 
 
 
 
 
 sign        Sign 
 
 
 
     sign 


